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Protokół Nr  8/2017 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów RM 

w dniu 12 czerwca 2017 r. 

 

 

Miejsce posiedzenia: Biuro Rady Miejskiej w Białogardzie 

 

Obecni wg załączonej listy. 

 

Tematyka posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia, w tym: 

- przyjęcie protokołu z poprzedniej Komisji. 

2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał:  

a) zmieniająca uchwałę w sprawie podziału miasta Białogard na okręgi wyborcze 

w wyborach do Rady Miejskiej Białogardu, ustalenia ich granic i numerów oraz liczby 

radnych wybieranych w każdym okręgu, 

 b) zmieniająca uchwałę w sprawie podziału miasta Białogard na stałe obwody 

głosowania, ustalenia ich numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji 

wyborczych, 

c) w  sprawie programu gospodarczego „Białogardzki program budowy dróg lokalnych 

na lata 2017-2026”, 

d) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2017, 

e) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej  Miasta Białogard, 

f) w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Miasta Białogard na dzień 31 

grudnia 2016 r. wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta Białogard na 

rok 2016, 

g) w sprawie absolutorium dla Burmistrza z tytułu wykonania budżetu Miasta Białogard 

na rok 2016. 
3. Sprawy różne. 

4. Zamknięcie posiedzenia. 

 
 

Ad 1 

 Posiedzenie o godz. 1400 „otworzyła i prowadziła” Przewodnicząca Komisji – 

Jadwiga Klonowska. Komisja przyjęła protokół z poprzedniej Komisji oraz przedstawiony 

porządek, głosując: za-4 (jednogłośnie).   

 

 

Ad 2 

 Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała następujące projekty uchwał:  

a) zmieniająca uchwałę w sprawie podziału miasta Białogard na okręgi wyborcze 

w wyborach do Rady Miejskiej Białogardu, ustalenia ich granic i numerów oraz 

liczby radnych wybieranych w każdym okręgu, 

Przedstawił: Piotr Janowski, Sekretarz Miasta 

 

Przewodnicząca Komisji – w wyniku braku dyskusji poddała pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 

 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-4 (jednogłośnie). 
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b) zmieniająca uchwałę w sprawie podziału miasta Białogard na stałe obwody 

głosowania, ustalenia ich numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji 

wyborczych, 

Przedstawił: Piotr Janowski, Sekretarz Miasta 

 

Przewodnicząca Komisji – w wyniku braku dyskusji poddała pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 

 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-4 (jednogłośnie). 

 

 

c) w  sprawie programu gospodarczego „Białogardzki program budowy dróg lokalnych 

na lata 2017-2026”, 

Przedstawił: Piotr Janowski, Sekretarz Miasta 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

P.Szyszlak – powiedział, że to nie są jeszcze wnioski tylko przymiarki. 

Sekretarz – potwierdził, bo wnioski zgodnie z programem są składane do 15 września roku 

poprzedzającego realizację.  W 2018 r. przygotowana zostanie dokumentacja techniczna 

pod ul. Lutyków i ul. Kaszubską. 

P.Szyszlak – pytał o inwestycje na rok 2019? 

Sekretarz -  wyjaśnił, że na jesień się składa a realizacja jest po nowym roku. 

M.Siwek – powiedział, że teraz będzie czytelne, kiedy będzie realizacja. Mamy to czego radni 

chcieli od początku kadencji. Radny zgłosił ul. Dębową do realizacji. 

J.Klonowska – pytała czy mogłaby nastąpić zmiana  ul. Grunwaldzkiej Bocznej (2018r.) na 

wewnętrzną Grunwaldzką (2019r.), gdzie o wiele więcej mieszka osób i koszt jest o wiele 

mniejszy? 

Burmistrz – odpowiedział, że  zastanowi się. Do tej pory liczyli, że będą pieniądze z Unii 

Europejskiej a okazało się, że są pieniądze na drogi krajowe i dojazdy do autostrad. Nawet 

te gminy co do ZIT-u poskładały wnioski to wszystko zostało odrzucone. Dlatego zaczęto 

kombinować jeden duży projekt na kilkadziesiąt milionów. Sekretarz z Panią Skarbnik  

zaproponowali miękki wariant na 40 mln zł rozłożony w czasie, który w razie kryzysu Rada 

może w każdym momencie zawiesić. 

 

Przewodnicząca Komisji – w wyniku zakończenia dyskusji poddała pod głosowanie w/w 

projekt uchwały. 

 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-4 (jednogłośnie). 

 

 

d) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2017, 

Przedstawił: Piotr Janowski, Sekretarz Miasta 

 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

M.Siwek – pytał o zwiększone wydatki 44 tys. zł związane z promocją Miasta podczas imprez 

sportowych? 
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Skarbnik – odpowiedziała, że to jest przeniesienie wydatków ze współorganizacji imprez 

sportowych na wydatki z promocji. 

M.Siwek – pytał o zwiększenie wydatków na schronisko o 150 tys. zł? 

Burmistrz – wyjaśnił, że zgłosił się do Burmistrza Wójt Gminy Białogard Pan Smoliński wraz 

z przedsiębiorcą, który ma zamiar tam ustawić urządzenia do wytwarzania energii. 

Podzielili nieruchomość, do dzisiaj nie jest to sfinansowane, ale deklarują zakup części 

działki tylko czekają na dofinansowanie z Ochrony Środowiska. Jak wydzielili tą część, 

która należy do schroniska to według lekarzy weterynarii powinna być odgrodzona. To 

środki na wydatki inwestycyjne, na ogrodzenie działki.  

J.Andrysiak  – pytał o planowane przychody budżetu Miasta w kwocie 10 mln zł na str. 1  

uchwały? 

Skarbnik -  odpowiedziała, że jest 10 mln 804 tys. 668 zł 98 gr. 

J.Andrysiak  – pytał o zwiększenie wydatków na Policję? 

Burmistrz – wyjaśnił, że przeznaczone są na noclegi i wyżywienie funkcjonariuszy Oddziałów 

Prewencji. 

 

Przewodnicząca Komisji – w wyniku zakończenia dyskusji poddała pod głosowanie w/w 

projekt uchwały . 

 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-4, przeciw-0, wstrzymało się-1. 

 

e) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej  Miasta Białogard, 

Przedstawiła: Iwona Kubiak, Skarbnik Miasta 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

J.Andrysiak – powiedział, że zachwycaliśmy się remontem Urzędu Miasta ale nie wypaliło. 

Burmistrz – odpowiedział, że jesteśmy na liście rezerwowej. W naszym województwie 

pieniądze są przechwytywane przez silne ośrodki. 

Sekretarz – dodał, że po przetargach kiedyś zwiększyli pulę środków i dostaliśmy. Założenie 

było, że nie wydatkujemy swoich pieniędzy tylko z dofinansowaniem. 

J.Klonowska – pytała odnośnie uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie  

wyrażenia opinii o prawidłowości planowanej kwoty długu Miasta Białogard, bo na dzień 

dzisiejszy wynosił 25 mln zł a z uchwały wynika mniej, jest różnica.  

Skarbnik -  wyjaśniła, że za każdym razem kiedy zaciągamy zobowiązania Regionalna Izba 

Obrachunkowa ma obowiązek wydania opinii na temat prawidłowości planowanej kwoty 

długu w budżecie. Ta opinia jest  do uchwały budżetowej z poprzedniej Sesji. 

 

Przewodnicząca Komisji – w wyniku zakończenia dyskusji poddała pod głosowanie w/w 

projekt uchwały . 

 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-4, przeciw-0, wstrzymało się-1. 

. 

 

f) w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Miasta Białogard na dzień 31 

grudnia 2016 r. wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta Białogard na 

rok 2016, 

Przedstawiła: Iwona Kubiak, Skarbnik Miasta 
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Przewodnicząca Komisji – w wyniku braku dyskusji poddała pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 

 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-3, przeciw-0, wstrzymało się-1. 

 

g) w sprawie absolutorium dla Burmistrza z tytułu wykonania budżetu Miasta Białogard 

na rok 2016. 

Przedstawiła: Jadwiga Klonowska, Przewodnicząca Komisji Budżetu 

 

 

Przewodnicząca Komisji – w wyniku braku dyskusji poddała pod głosowanie w/w projekt 

uchwały . 

 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-2, przeciw-0, wstrzymało się-3. 

 

Ad 3 

 

W sprawach różnych głos zabrali: 

M.Siwek – pytał kiedy ruszy program budowy dróg , bo chodzi o ul. Dębową? 

Sekretarz – odpowiedział, że ona będzie zrobiona, ludzie mają dojazdy. 

Burmistrz – powiedział, że dalej nie będą sprzedawane tereny, bo będzie trudny dojazd. 

 

Po wyczerpaniu dyskusji Przewodnicząca Komisji zamknęła w/w punkt. 

 

Ad 4 

Po wyczerpaniu tematyki o godz.15
25

 zakończono Komisję.  

Protokołowała: M.Zimmer 

 

  Przewodnicząca Komisji 

 

         Jadwiga Klonowska 


